
September 2023

Jaarverslag 2022-2023
Obs De Sterappel te Lienden

Voorwoord

Voor u ligt het jaarverslag van de medezeggenschapsraad van OBS De Sterappel. In dit verslag
beschrijven we in hoofdlijnen waarmee we ons het afgelopen jaar hebben beziggehouden.

Medezeggenschap is er voor en namens de leerlingen, de ouders en het personeel op school. Wilt u
reageren of iets aan ons meedelen, dan kan dit via ons mailadres: MR.desterappel@basisburen.nl

Met vriendelijke groet,

Marieke van Ommeren, voorzitter
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Algemeen

De Medezeggenschapsraad (hierna: MR) van De Sterappel levert vanuit een kritisch-constructieve
instelling een bijdrage aan de kwaliteit van het onderwijs. De MR doet dat door belangenbehartiging van
ouders, leerlingen en personeel bij schoolzaken. Uitgangspunt daarbij is het algemene belang van de
school en dat van haar leerlingen. De MR functioneert als kritische gesprekspartner en controlerend
orgaan van de directeur. De MR streeft ernaar een proactieve gespreks- en onderhandelingspartner te
zijn. Als vertegenwoordiger van de achterban – zonder last of ruggespraak – wil de MR voldoende
informatie verwerven én verstrekken.

In maart werd duidelijk dat de school De Meent voornemens was te sluiten. Dit had ook effect op de
plannen van De Sterappel en die van de MR. De tweede helft van het studiejaar stond dan ook in het
teken van het monitoren van die ontwikkelingen.

Samenstelling MR 2022-2023
Dit jaar is de MR gestart in een andere samenstelling. Vanwege de fusie met de school De Meent uit
Ommeren hebben we gekozen voor een tijdelijke samenwerking tussen de twee
medezeggenschapsraden van de school. Dat heeft voor dit jaar ingehouden dat de leerkracht Karlijn de
Noord deel nam. Tevens hebben twee ouders deelgenomen aan de raad, Rob Gresnigt en Ton Koole. Bij
stemming hebben de beide ouders gezamenlijk een stem gehad. Voor schooljaar 2023-2024 is er ook een
nieuwe samenstelling bekend. Bert van de Grift gaat uit de GMR en deelnemen in de MR. Saskia Ottens
gaat de MR verlaten en deelnemen in de GMR. Er zullen vier leden geheel stoppen met de MR, Rob
Gresnigt, Ton Koole, Karlijn de Noord en Esther Zaaijer. Er zal een nieuw lid komen vanuit de
leerkrachtgeleding, namelijk Bea Ribbius, zij zal ook de taak secretaris op zich nemen.

De MR was afgelopen jaar als volgt samengesteld:

Voorzitter: Marieke van Ommeren (oudergeleding)
Secretaris: Esther Zaaijer (leerkrachtgeleding)
Lid: Saskia Ottens (oudergeleding)
Lid: Ton Koole (oudergeleding)
Lid: Rob Gresnigt (oudergeleding)
Lid: Robin den Daas (leerkrachtgeleding)
Lid: Karlijn de Noord (leerkrachtgeleding)
GMR lid: Bert van de Grift
Directie: Linda Beaupain

Vergaderingen en contactmomenten
De MR heeft het afgelopen jaar zes keer vergaderd, waarvan vier keer in aanwezigheid van een of meer
leden van de directie. Daarnaast heeft de voorzitter periodiek contact met de directeur om lopende
zaken te bespreken.

Er is vergaderd over diverse onderwerpen. De MR heeft advies- en instemmingsrecht. De volgende
documenten zijn in de MR behandeld en goedgekeurd:

● Jaarplan
● Schoolgids
● Begroting
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● Vakantierooster en studiedagen
● Formatieplan
● Oudertevredenheidspeiling
● Beleid/ kwaliteitskaart overdracht bij gym

Tevens is een aantal andere thema’s aan de orde geweest die hieronder afzonderlijk worden toegelicht.

De vergaderingen van de MR zijn openbaar en ze worden via de website aangekondigd. Alle ouders en
personeelsleden zijn van harte uitgenodigd om een MR-vergadering bij de wonen en desgewenst input te
leveren.

Werkwijze
De MR streeft er naar om op belangrijke thema’s de ouders van de school te informeren en consulteren,
zodat zij als ouders weten wat er speelt en kunnen meedenken over beleid. Informeren doet de MR door
haar notulen op de website te zetten en op gezette tijden een bijdrage te leveren aan de nieuwsbrief.
Consulteren doet de MR door haar oor (actief) te luister te leggen bij andere ouders en aanwezig te zijn
bij ouderavonden.

Reglement en jaarplan MR
Elk jaar wordt er een nieuw jaarplan gemaakt. De MR gebruikt deze om doelen in de gaten te houden en
tevens ook alle vaste instemmingsmomenten in de gaten te houden. Dit jaarplan wordt eind van elk
schooljaar vastgesteld.

Scholing
De MR maakt gebruik van MR academie. Dit is een online platform voor MR-leden dat elk moment
geraadpleegd worden bij vragen omtrent het functioneren van de MR en waarop individuele leden korte
online cursussen kunnen volgen op specifieke thema’s. Zo hebben diverse leden de cursus gevolgd die
betrekking heeft op het aangaan van fusies. Dit jaar is er minder gebruik van gemaakt, het account is nog
steeds actief en fijn om te gebruiken als informatie bron.

Aandachtspunten MR

Hierboven is reeds aangegeven op welke thema’s de MR formeel is geconsulteerd door de directie en
welke activiteiten zijn georganiseerd. Hieronder volgt een nadere uiteenzetting van een aantal belangrijke
onderwerpen die afgelopen schooljaar zijn besproken.

Groei van de school en Fusie met de Meent
Dit jaar laat de school weer een verdere groei zien. Er worden meer leerlingen aangemeld in de
kleutergroepen. Dit had in 2023 als gevolg dat er na de voorjaarsvakantie een instroomgroep gestart
werd.. Deze heeft huisgehouden in het speellokaal. De kleuters hebben daardoor gymles gekregen in de
grote gymzaal, zodat er voldoende bewegingsonderwijs was. Tevens is de school bezig geweest om het
lokaal waar nu de Bellefleur in zit van RIVAkids weer terug te krijgen voor de school. Deze ontwikkeling
gaat de MR schooljaar 2023-2024 nauw volgen. Het maken van een langetermijnplan hiervoor is
belangrijk.
De fusie met de Meent is nauwgezet gevolgd door de school en de MR. De fusie is goed verlopen, de
leerlingen en de meeste ouders voelen zich welkom en prettig op de Sterappel. Dit jaar heeft de MR van
de Meent deelgenomen en we zullen dan ook afscheid nemen van de ouder- en leerkrachtgeleding.

Oudertevredenheidspeiling
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De Sterappel heeft afgelopen schooljaar een ouder tevredenheidspeiling gehouden. Dit was een succes.
De school krijgt een hoog cijfer. Echter is er wel ruimte voor verbetering. Ouders zouden meer informatie
over hun kind willen ontvangen. Hiervoor is dan ook besloten door de school om een extra ouder/
kindgesprek te laten plaatsvinden in november. Tevens werd er kritisch gekeken naar de
inloopmomenten. Aankomend schooljaar wordt er gekeken of alle punten die verbeterd zijn het
gewenste effect hebben.

Kwaliteitskaart en beleid overdragen bij de gymles
Na aanleiding van een incident en een missende leerling bij de gymles is er beleid gemaakt op de
overdracht van de leerlingen richting de gymles of andere wisselmomenten. De MR is hierbij betrokken
geweest om ervoor zorg te dragen dat er een structureel goed beleid kwam zodat er geen incidenten
meer plaats kunnen vinden.

Financiële ouderbijdrage en schoolreis
Dit jaar bleek het erg lastig om voldoende gelden te ontvangen voor de vrijwillige ouderbijdrage en
schoolreis. Dit heeft deels te maken met de nieuwe regelgeving. In samenwerking met de OC hebben we
gekeken naar manieren om voldoende geld binnen te krijgen. We hopen dat alle suggesties aankomend
schooljaar effectief zullen zijn.

Leerling in Beeld
De scholen van de Stichting BasisBuren werken nu met het CITO programma Leerling in Beeld. Helaas
heeft dit tot veel problemen geleid op de scholen, ook voor de Sterappel was dit een heikel punt.
Aankomend schooljaar zal dit geëvalueerd worden door de scholen en de stichting. Dit zal de MR in de
gaten houden.
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